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pnotoxóŁ z zebrania Osiedla ,,CENTRUM"
w czechowicach-Dziedzicach

z dnia l8 września 20{7 r,

Zebranie rozpoczęło się o godz. 17:00

Obecnych na zebraniu mieszkańców - 64 osoby.
a

W zebraniu uczestniczyli mieszkańcy zgodnie z załąęoną do protokołu listą obecności, oraz
zaproszeni goście: Burmistrz Czechowic-Dziedzic - P, Marian Błachut, Członek Zarządu
Starostwa, Powiatu Bielskiego * P, Stanisław Pięta, przedstawiciele Komisariatu Policji -
Aspirant Sztabowy P. Marek Gniłka, Młodszy Aspirant P. Kamil Chrapek, Komendant Straży
Miejskiej - P. Mirosław Janko.
Przewodnicząca p, lwona Stępień przedstawiła Zarząd i powitała wszystkich zebranych.

1. Przewodnicząca p. lwona §tępień omówiła poządek zcbrania;

a

Otwarcie pzez PrzewodnicząąZarządu Osiedla ,,Centrum ,, i zatwierdzenie
prawomocności zebrania na podstawie listy obecności.

Powitanie Mieszkańców i zaproszonych gości,

Wybór sekretarza.

Odczytanie i zatwierdzenie protokolu z ogólnego zebrania Mieszkańców z dnia
19.09.2016 r.

Odczytanie Sprawozdania z działalności Zafządu Osiedla ,, Centrum ,, za okres od
19.09.2016 do 18.09,2017 roku.

Odczytanie, omówienie ipoddanie pod głosowanie żożonych wniosków na rok 20'18,

Dyskusja - pytania do Zaproszonych gości.

zakończenie zebrania.

a) Poządek zebrania został pzyjęty przez aklamację - 64 głosów za.

2, Przewoónicząca p. lwona Stępień zaproponowała swoją osobę na przewodniczącą
zebrania.

a) P. lwona Stępień została wybrana pzez aklamację - 64 głosów
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3. Przewodnicząca p. lwona Stępień zaproponowała na sekretarza zebrania p. Adama
Leśnika,

b) Sekretarz p. Adam Leśnik został wybrany przez aklarnację - il głosów za.

4. P. Przewodnicząca lwona Stępień podała kwotę budżetu na rok 2018 w wysokości 71 560
zł oraz odczytała protokoł z ogólnego zebrania Mieszkańców z dnia 19,09.2016 roku.

a) Protokoł został Zatwierdzony i plzyjęty. - /61 - głosów za, 3 - głosy wstrzymujące/

5. P. Przewodnicząca lwona Stępień odczytała Sprawozdanie z działalności Zarządu Osiedla
, Centrum, za okres od 19.09.2016 r. do 18.09.2017 r.

a) Sprawozdanie zostało zatwierdzone i przyjęte - /62- głosóW Za - 2 głosy wstrzymujące.l

6. Przewodnicząca p. lwona Stępień przedstawiła propozycje Zarządu Osiedla do budżetu
na rok 2018 wraz z uzasadnieniem.

a) Wnioski wniesione do Zalządu Osiedla w wyznaczonych terminach przybrały postac
zaprezentowaną poniżej:

ł zadania do sfinansowania zbudżetu zarządu osiedla centrum na rok2O1B.

L.p zadanie uiecie kwotowe Uiecie %
1 Działalność statutowa, ,t 000.00 1.4
2 SP nr 5 - Malowanie koMarzy 4 000,00 5,6
a SP8 - Remont sali lekcyinei 4 000,00 5,6
4 SP8 - Mikołaiki 1 500,00 2,1
5 wvbieq dla psów - wniosek p. Rafał steoień 2 000.00 2.8
6 Budowa miejsc postojowych, ul. Konopnicka / ul.Kopcia

wniosek zarządu osiedla .centrum"
3 000,00 4,1

7 Dotacia dla MDK - Teatr Muzvcznv Movimento. 2 000.00 2,8
8 Dotacja dla MDK - Chór Moniuszko. 1 500,00 2,1
o Dotacia dla OSP ul. Barlickieqo - zakup sp.zetu. 1 000.00 1,4
10 Dotacia dla MBP 1 000.00 1.4
11 Spotkanie kulturalno - integracyjne dla mieszkańów

osiedla - Wniosek Stowarzyszenia ńktywni, i wniosek
ZO "Centrum" - Spotkanie Świąteczno - Noworoczne dla
Seniorów w Ęm osób samotnych i chorvch.

18 000,00 25,2

12 Spotkanie kulturalno - integracyjne dla dźeci i młrcdzieĄ
Wniosek ZO ,,Centrum" ( np. Piknik Rodzinny i

Mikołaiki ).

14 000,00 19,5

13 Progiżwalniające 2 sźuki, ul. Wodna - Wniosek
mieszkańńw

2 000,00 2,8

14 Malowanie istniejących koszy na śmieci oraz starych
tablic informacyinych na terenie osiedla.

2 000,00 2,8
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15 Dotacja dla PCK Czechowłce.Dziedzice, zakup
umundurowania ratowniczego - Wniosek P. Tomasz
Jarczok.

1 000,00 1,4

,16 Zasypanie dziur na ul. Marzanny, Wiankowej, Braterskiej
oraz uzupełnienie ubytków asfaltu na ulicy Stawowej -
Wniosek P. Szymona Niemczyka i P. Kopcia.

1 000,00 1,4

17 PP 8 - parking i podeiście do budvnku 4 000.00 5,6
lo PP 11 - wymiana drzwi wewnetrznvch 4 000,00 5,6

REzERWA 4 560,00 6,0
RAZEM 71 560,00 1aoo/"

7. Przewodnicząca p. lwona Stępień wezwała obecnych mieszkańców do głosowania nad
przedstawionymi zadaniami do sfinansowania w roku 201B.

a) Sekretarz p. Adam Leśnik zaproponował zebranym przeprowadzenie głosowania
blokowego tzn. jednorazowo iw całości w§zystkich zaproponowanych pozycji.

l. Zebrani mieszkańcy zaakceptowali w/w propozycję i podjęli w tej sprawie UCHWAŁĘ
NR 1. Pzyjęta przez aklamację - 64 głosów za. Treść.uchwaĘ w osobnym załączniku.

ll. Zebrani mieszkańcy zatwierdzili w całości przedstawione propozycje Zarządu Osiedla
Centrum w kwestii sfinansowania nowych zaproponowanych zadań na rok 2018 ipodjęli
w tej sprawie UCHWAŁĘ NR 2, Przyjęta przez aklamację - 64 głosów za. Treść uchwały
w osobnym zalączniku-

lll, Zebrani mie§zkańcy podjęli UCHWAŁĘ NR 3 w sprawie pżekazania Zarządowi Osiedla
Centrum uprawnień do wprowadzania zmian w budzecie Zarządu Osiedla Centrum żn.
pomniejszania, powiększania i przenoszenia środków finansowych oraz wprowadzania
nowych zadań w roku 2018. PrzyjęIa przez aklamację - 64 głosów Za. Treść uchwały w
osobnym załączniku.

lV. UCHWAŁA nr 4 w sprawie działalności statutowej:

- usługa 260,00 zł.

- zakupy ań. biurowych 340.00 zł,

- zakupy ań. spoficzych 400,00 zł.

B. Zapytania mieszkańców do zebranych gości i członków Zarządu-

a) Zebrani mieszkańcy poruszyli wiele nuńujących ich problemów zadając pytania
zaproszonym gościom. Poruszone tematy dotyczyły:

Malowania pasów na ulicy Mazańcowickiej / P, Stępień /, ( podtrzymany wniosek z roku
2016 )

Remont ulicy Mazańcowickiej - wyprofilowanie zakrętu / P. Prill /,

Zastosowania świateł na łączniku ul. Ligockiej z DK1,
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o Wycinka i pielęgnacja dzew pzy calej u|icy Legionów,

. Budowa nowego dodatkowego pa§a ruchu przy ulicy Legionów do DKI/P. Rauer/,

. Budowa ekranów na DKl w kierunku Bielska,

. Likwidacji blaszanego kiosku przy ulicy Piłsudskiego-Deptak /P. §tępień/,

. Wprowadzenie ruchu jednokierunkowego Jagielońska - do Klasźornej /P, Stępień/,

. |Nyczyszczenie z chwastów i usunięcie liści z chodnika przy ulicy Klasźornej,

. Usunięcia znaku na ulicy Słowackiego,

. Zastosowania koszy śmietnikowych tzvl. dzwonów,

. Planów zabudowy wysokiej, wielorodzinnej na ulicy §tawowej,

, Przejęcia i remontu dworca PKP /P, Wróbel/

. Wyryvvania znaków i burd na ulicy Stawowej w weekendy.

. Spływającej wody deszczowej na drogę na u|, Braterską i Szymanowskiego /P. Maria
Groncakiewic/,

. Dobudo\Ąry ciąu na i za mostkiem na ulicy Stawowej,

. Wycięcia i pielęgnacji d.zew wzdłuż potoku czechowickiego,

Na wszystkie zadane plania merytorycznych iwyczerpujących odpowiedzi udzielili
zaproszeni goście W osobach: Pana Burmistrza Czechowic-Dziedzic - P. Mariana Błachuta,
Członka Zarządu Starostwa Powiatu Bielskiego - P, Stanisława Piętę oraz Komendanta
Straży Miejskiej P. Mirosława Janko.

9. P, Przewodnicząca lwona Stępień podziękowała wszystkim zebranym za liczne
przybycie, za okazane zaufanie, zapraszając z problemami na nasze dyżury ina ogólne
zebranie Mieszkańców za rok, na tym zakończyła spotkanie.

,M*, Jń Przcwodricąca Ząrzadl
Qqietlla .@cntrumj

W.l!Wł^
(sekretarz)

załaczniki:

1. Uchwały: Nr 1,2,3,tł
2, LisĘ ob_ecności, Gości i Mie§zkańów

otrzymuią:
1 x Biuro RM
1xala

(przewod n icząca 7arządu|


